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Jeg har siddet i menighedsrådet i fire år og vil gerne stille op til to år 

mere. 

Jeg er meget begejstret for det arbejde, der er begyndt i Tousparken og 

Åbyhøjgaard, og ser frem til at vi skal gøre mere for udsatte familier der. 

Jeg drømmer om at det ikke blot bliver et arbejde, hvor vi tager ud af 

kirken, men også at vi kan invitere ind i kirken. Jeg tror en forudsætning 

for at vi lykkedes er, at vi får en endnu mere velkommende og favnende 

kultur i kirken. 

Jeg glæder mig over, at vi er en kirke hvor Helligånden er kraftfuldt til 

stede til vores Gudstjenester. Jeg drømmer dog om, at vi får styrket den 

karismatiske kultur. Når vi taler om åndens virke, handler det oftest om hvad Helligånden gør, når vi er 

samlet til gudstjeneste og events som Berørt og Sommeroase. Jeg drømmer om at Helligånden også må 

virke i os i vores hverdag, og jeg tror, vi skal vandre sammen for at finde ud af, hvordan vi gør det. 

Udover at sidde med i menighedsrådet er jeg gift med Anine, har tre børn, bor på Frederiksbjerg, og så er 

jeg læge på Gødstrup Sygehus. 

Jeg elsker Jesus, jeg elsker Aarhus og jeg elsker ÅVM.  

 


